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VISU KOMITEJU APVIENOTĀ KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 12. 

 

2023.gada 15. jūnijā. 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.11:15. 

 

Sēdes vadītājs – domes priekšsēdētājs Juris Žilko, domes priekšsēdētāja pirmais vietnieks 

Andris Vītols.  

 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne 

 

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks, Juris Jerums (pievienojās sēdei plkst. 14:15),  Rihars Gorkšs (pievienojās sēdei plkst. 

19:00).  

 

Pašvaldības darbinieki – Izpilddirektore Jolanta Jansone, Iekšējā auditore Viktorija Belova, 

Administratīvās pārvaldes juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Īpašumu pārvaldes 

vadītājs Edgars Melnieks, vadītāja vietniece Tatjana Tihoņenko, Galvenā vides pārvaldniece 

Sigita Varika, Finanšu pārvaldes vadītāja Anda Pūriņa, Administratīvās pārvaldes vadītājs 

Māris Zelčs, Juriste, juridiskās daļas vadītāja p.i. Lolita Pranta, Sabiedrības informēšanas un 

mārketinga nodaļas vadītāja Margrieta Akmens, Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja 

Kristīne Danovska, vadītājas vietnieks Juris Križanovskis, Galvenais projektu vadītājs Māris 

Ozoliņš, nekustamo īpašumu speciāliste Vineta Alviķe, Izglītības procesu atbalsta vadītājas 

Vera Kļaviņa.  

 

Ķekavas novada bāriņtiesas priekšsēdētāja Sarma Trumpekoja. 

 

Pieaicinātās personas – I.B.,  Zvērināts advokāts Edgars Atlācis,  
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Darba kārtība 

1. PIEBALSOJAMAIS - Par Ķekavas novada bērnu tiesību aizsardzības sadarbības grupas 

sastāva maiņu;  

2. Par sadarbības līguma slēgšanu ar “Daugmales pilskalns” īpašnieku;  

3. Par atkritumu apsaimniekosšanas pakalpojumu Baldones pilsētas un pagasta teritorijā;  

4. Par projekta “Reģionāla mēroga veloinfrastruktūras attīstība Rīgas metropoles areālā, 

Ķekavas novadā” iesnieguma iesniegšanu un īstenošanu;  

5. Par  projekta “Zaļā pārkārtošanās mazpilsētās pie transporta koridoriem” (EcoCore) 

īstenošanu;  

6. Par  projekta “Līdzāspastāvēšanas un atvērtas pārvaldības aģenti  (Agents of Co-

existence)” īstenošanu;  

7. Par aizņēmuma ņemšanu projekta “Pašvaldības nozīmes koplietošanas ūdensnoteka, 

meliorācijas kadastra numurs 413241:00, pik. 00/00 -45/10 atjaunošana Ķekava, 

Ķekavas pagasts, Ķekavas novads” būvdarbiem;  

8. Par Ķekavas novada pašvaldības sadarbību grantu programmas  „(ie)dvesma“ 

īstenošanai;  

9. Par konkursa izbeigšanu telpu nomai/pirkumam sporta izglītības un iedzīvotāju veselīga 

dzīvesveida veicināšanas nodrošināšanai;  

10. Par sadarbības līguma parakstīšanu par atbalsta programmas "Atbalsts Ukrainas un 

Latvijas bērnu un jauniešu nometnēm" īstenošanu;  

11. Par nekustamā īpašuma "Radiotehnika 20", Dzērumos, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, atsavināšanu;  

12. Par nekustamā īpašuma Lauku iela 15, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

13. Par nekustamā īpašuma Draudzības iela 1A, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

14. Par nekustamā īpašuma "Elkšņukalni", Baldones pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu;  

15. Par nekustamā īpašuma Kalna iela 2, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

16. Par Ķekavas novada pašvaldības publiskā pārskata  par 2022. gadu apstiprināšanu;  

17. Par naudas balvas piešķiršanu;  

18. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2023. gada budžetā;  

19. Par darba tiesisko attiecību turpināšanu ar Ķekavas novada pašvaldības izpilddirektoru 

Jolantu Jansoni un viņas iecelšanu Ķekavas novada pašvaldības izpilddirektora amatā;  

20. Par Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Rīgas un Pierīgas pašvaldību 

apvienība “RĪGAS METROPOLE””;  

21. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada centrālā administrācija”  

dalību biedrībā “Latvijas tūrisma informācijas organizāciju asociācija 

“LATTŪRINFO””;  

22. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada bāriņtiesa” dalību biedrībā 

“Latvijas bāriņtiesu darbinieku asociācija”;  

23. Par Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pilsētu savienība”;  

24. Par Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Partnerība “Daugavkrasts””;  

25. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada centrālā administrācija” 

dalību biedrībā “Latvijas Lauku tūrisma asociācija “Lauku ceļotājs””;  

26. Par Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Zemgales Tūrisma Asociācija”;  

27. Par Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Sporta klubs Ķekavas novads”;  

28. PIEBALSOJAMAIS - Informatīvs - Biedrība “Latvijas veselības tūrisma klasteris”;  

29. PIEBALSOJAMAIS - Par Ķekavas novada pašvaldības dalības izbeigšanu biedrībā 

“Zied zeme”;  

30. PIEBALSOJAMAIS - Par Naudītes ielas pārbūves būvprojekta izstrādi;  

31. PIEBALSOJAMAIS - Ķekavas vidusskolas sporta infrastruktūras risinājumi;  

32. PIEBALSOJAMAIS - Informatīvs - Par dalību biedrībā "Pierīgas tūrisma asociācija". 
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Juris Žilko konstatē, ka pārstāvētas visas komitejas, tāpēc kvorums ir nodrošināts un atklāj 

sēdi. 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Juris Žilko, viņš informē, ka iesniedzis vairākus priekšlikumus par darba 

kārtības papildināšanu ar piebalsojamiem jautājumiem un jautājumu secības maiņu,   

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks, Juris Žilko. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - Par Naudītes ielas pārbūves būvprojekta izstrādi, 

Atklāti balsojot  ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
    

 

2.priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu 31. PIEBALSOJAMAIS - Par Ķekavas novada bērnu 

tiesību aizsardzības sadarbības grupas sastāva maiņu  un izskatīt kā pirmo, 

Atklāti balsojot  ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 
3.priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā ieļaut 28. PIEBALSOJAMAIS - Informatīvs - Biedrība “Latvijas veselības 

tūrisma klasteris”, 

Atklāti balsojot  ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
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4. priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut 29. PIEBALSOJAMAIS - Par Ķekavas novada pašvaldības dalības 

izbeigšanu biedrībā “Zied zeme”, 

Atklāti balsojot  ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 
5. priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut 32. PIEBALSOJAMAIS - Ķekavas vidusskolas sporta 

infrastruktūras risinājumi , 

Atklāti balsojot  ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 
6. priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut 33. PIEBALSOJAMAIS - Informatīvs - Par dalību biedrībā 

"Pierīgas tūrisma asociācija" , 

Atklāti balsojot  ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 
7. priekšlikums no Jura Žilko - 

Kā otro jautājumu izskatīt - 10. Par sadarbības līguma slēgšanu ar “Daugmales 

pilskalns” īpašnieku, 

Atklāti balsojot  ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
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Priekšlikumi tika atbalstīti, darba kārtību sakārto atbilstoši tiem un J. Žilko aicina apstiprināt 

koriģēto darba kārtību. 

    

Atklāti balsojot ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" 

– nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Apstiprināt apvienoto komiteju 2023.gada 15. jūnija sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

1. Par Ķekavas novada bērnu tiesību aizsardzības sadarbības grupas sastāva 

maiņu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:13:26) 

 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne. Ķekavas novada pašvaldībā 2023.gada 6.jūnijā ir saņemts 

sadarbības grupas vadītājas Sarmas Trumpekojas iesniegums, kurā, ņemot vērā iesniegumā 

minēto, tiek lūgts viņu atbrīvot no sadarbības grupas sastāva. Vienlaikus iesniegumā tiek 

sniegta informācija, ka Sarmas Trumpekojas pienākumus sadarbības grupā varētu turpināt 

Ķekavas novada bāriņtiesas locekle Inese Zenkova.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada bērnu tiesību aizsardzības sadarbības grupas sastāva maiņu,  

Atklāti balsojot ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 
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2. Par sadarbības līguma slēgšanu ar “Daugmales pilskalns” īpašnieku 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:19:10) 

 

Par jautājumu ziņo Tatjana Tihoņenko. Ir saņemts Ķekavas iedzīvotāja  pilnvarotās personas 

2023.gada 25.maija iesniegums, ar lūgumu izvērtēt līdzšinējo sadarbību un pagarināt 

sadarbības.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās -  Juris Žilko, Tatjana Tihoņenko, I.B., Arnolds Keisters, 

Andris Ceļmalnieks. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par sadarbības līguma slēgšanu ar “Daugmales pilskalns” īpašnieku,  

Atklāti balsojot ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

    

 

 

3. Par atkritumu apsaimniekosšanas pakalpojumu Baldones pilsētas un pagasta 

teritorijā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:29:25) 

 

Par jautājumu ziņo Tatjana Tihoņenko.  Ķekavas novada domes 11.01.2023. sēdē tika pieņemts 

lēmums par izstāšanos no publiskās un privātās partnerības projekta, līdz ar to pašvaldība arī 

2023.gadā turpina darbu pie atkritumu apsaimniekošanas jomas sakārtošanas novada 

teritorijā un atbilstības nodrošināšanu Atkritumu apsaimniekošanas likumā noteiktām 

prasībām. Lēmuma pieņemšana par izstāšanos no koncesijas nenosaka, ka SIA “Marss” 

apsaimniekošanas līgums tiek pārtraukts līdz ar šī domes lēmuma pieņemšanu par izstāšanos 

no koncesijas. Saskaņā ar apsaimniekošanas līguma nosacījumiem, līgums ir spēkā līdz brīdim, 

kad iepirkuma procedūras rezultātā tiks izvēlēts atkritumu apsaimniekotājs, kas veiks atkritumu 

apsaimniekošanu Baldones teritorijā. Lai pašvaldība, savas kompetences ietvaros, organizētu 

iedzīvotājiem atkritumu apsaimniekošanas pakalpojumus, kas būtu gan ekonomiski pamatoti, 

gan atbilstu iedzīvotāju interesēm, nepieciešams izvērtēt iespējamās alternatīvas teritorijas 

dalījumam sadzīves atkritumu apsaimniekošanas zonās. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Juris Žilko, Tatjana Tihoņenko, Andris Vītols, Ceļmalnieks, 

Aigars Vītols, Edgars Melnieks, Edgars Atlācis, Karina Putniņa, Arnolds Keisters, Ineta 

Romanovska, Valts Variks, Sigita Varika, Jānis Zvaigzne. 
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Sēdē pārtraukums no plkst. 12:58  līdz plkst. 13:35.   

 

Debašu sadaļā izsakās - Karina Putniņa, Arnolds Keisters, Andris Ceļmalnieks.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem.  

 

1. Priekšlikums no Arnolda Keistera - 

Atlikt šo jautājumu līdz nākošajai apvienotai komitejai pēc 2 nedēļām, un dod iespēju 

uzklausīt viedokli no esošā atkritumu uzņēmuma Marss, saglabāt faktisko zonējumu 

novadā veicot grozījumus SN, 

Atklāti balsojot  ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Ineta 

Lazda), "Pret" – 8 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa), "Atturas" – 3 (Andris 

Ceļmalnieks, Karina Putniņa, Valts Variks), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 

 

 

2. Priekšlikums no Elīnas Rasnaces - 

Izteikt SN 37.punktu šādā redakcijā: “37. Līdz jauna atkritumu apsaimniekošanas līguma 

noslēgšanai ar atkritumu apsaimniekotāju par noteikumu 6.punktā noteikto atkritumu 

apsaimniekošanas zonu, spēkā ir esošās divas atkritumu apsaimniekošanas zonas: 

37.1. Baložu pilsētas, Ķekavas pagasta un Daugmales pagasta administratīvās 

teritorijas, 37.2. Baldones pilsētas un pagasta administratīvā teritorija,” 

Atklāti balsojot  ar 14 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Arnolds Keisters, Indra Priede), "Nepiedalās" – 

nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

3. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Virzīt uz iepirkumu komisiju atbilstoši piedāvātajai specifikācijai, precizējot, ka uz 

sarunu procedūru tiek aicināti vismaz 3 pretendenti, 

Atklāti balsojot  ar 15 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Dace Cīrule), "Nepiedalās" – 

nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
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4. Par projekta “Reģionāla mēroga veloinfrastruktūras attīstība Rīgas metropoles 

areālā, Ķekavas novadā” iesnieguma iesniegšanu un īstenošanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:01:27) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Ozoliņš. Šis projekts paredzēts Ķekavas novada Attīstības 

programmas 2021.-2027.gadam Investīciju plānā, Nr.19 “Reģionāla mēroga 

veloinfrastruktūras izveide virziena Rīga – Baldone posmā Rīga) – Ķekava un Ķekavas - 

Daugmales virziens”. Projekta izmaksas ir 3 250 910,00 EUR, PVN 21% - 682 691,10 EUR, 

kopā – 3 933 601,10 EUR. Projekta realizēšanai iespējams saņemt avansu līdz 30 % no projekta 

Eiropas Savienības Atveseļošanas un noturības mehānisma finansējuma apjoma, jeb 975 273 

EUR. Pašvaldībai nepieciešams segt PVN izmaksas pilnā apmērā un atlikušo daļu no projekta 

attiecināmajām izmaksām bez PVN kā priekšfinansējumu, jeb 682 691,10 EUR. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Valts Variks, Māris Ozoliņš, Arnolds Keisters. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par projekta “Reģionāla mēroga veloinfrastruktūras attīstība Rīgas metropoles areālā, 

Ķekavas novadā” iesnieguma iesniegšanu un īstenošanu, 

Atklāti balsojot ar 15 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

5. Par  projekta “Zaļā pārkārtošanās mazpilsētās pie transporta koridoriem” 

(EcoCore) īstenošanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:07:25) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Ozoliņš. Ķekavas novada domes Attīstības komitejas 2023.gada 

15.marta sēdē tika skatītas URBACT IV programmas piedāvātajās iespējas un atbalstīta 

Ķekavas novada pašvaldības dalība divu projektu (tai skaitā projekta EcoCore) pieteikumu 

gatavošanā. 2023.gada 31.maijā ir apstiprināta projekta EcoCore īstenošana. Projekta mērķis 

ir veicināt ilgtspējīgu vietējās ekonomikas attīstību, koncentrējoties uz zaļās izaugsmes 

izaicinājumiem un iespējām, un pāreju uz ilgtspējīgāku praksi energoresursu un transporta 

izmantošanā. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Valts Variks, Māris Ozoliņš, Andris Ceļmalnieks, Voldemārs 

Pozņaks. 
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Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par  projekta “Zaļā pārkārtošanās mazpilsētās pie transporta koridoriem” (EcoCore) 

īstenošanu” 

Atklāti balsojot ar 15 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 

6. Par  projekta “Līdzāspastāvēšanas un atvērtas pārvaldības aģenti  (Agents of 

Co-existence)” īstenošanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:14:18) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Ozoliņš. Ķekavas novada domes Attīstības komitejas 2023.gada 

15.marta sēdē tika skatītas URBACT IV programmas piedāvātajās iespējas un atbalstīta 

Ķekavas novada pašvaldības dalība divu projektu (tai skaitā projekta “Agents of Co-

existence”) pieteikumu gatavošanā. 2023.gada 31.maijā ir apstiprināta projekta “Agents of 

Co-existence” īstenošana. Projekta mērķis ir uzlabot pašvaldības darbinieku prasmes un spējas 

un izveidot jaunas organizatoriskās struktūras, lai veicinātu pilsonisko līdzdalību, ieviešot 

inovācijas vietējā pārvaldē.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par  projekta “Līdzāspastāvēšanas un atvērtas pārvaldības aģenti  (Agents of Co-

existence)” īstenošanu, 

Atklāti balsojot ar 15 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 
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7. Par aizņēmuma ņemšanu projekta “Pašvaldības nozīmes koplietošanas 

ūdensnoteka, meliorācijas kadastra numurs 413241:00, pik. 00/00 -45/10 

atjaunošana Ķekava, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads” būvdarbiem 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:17:42) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Ozoliņš. Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-2027.gadam 

Investīciju plānā 2022.-2024.gadam ir punkts “Pašvaldības nozīmes koplietošanas 

ūdensnotekas atjaunošana Ķekavā”, kas paredz veikt pašvaldības nozīmes koplietošanas 

ūdensnotekas, meliorācijas atjaunošanu Ķekavā 4,5 km garumā, un nodrošina lietderīgu 

investīciju īstenošanu pašvaldības autonomās funkcijas  izpildei. Projekta izmaksas kopā ir 205 

221,64 EUR. Lai varētu realizēt projektu, jālūdz aizņēmums no Valsts kases 2023.gadā projektā 

paredzēto būvdarbu veikšanai – līdz 80 509,93 EUR apmērā un 2024.gadā – līdz 80 509,93 

EUR apmērā, ar atmaksas termiņu uz 15 gadiem. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par aizņēmuma ņemšanu projekta “Pašvaldības nozīmes koplietošanas ūdensnoteka, 

meliorācijas kadastra numurs 413241:00, pik. 00/00 -45/10 atjaunošana Ķekava, 

Ķekavas pagasts, Ķekavas novads” būvdarbiem, 

Atklāti balsojot ar 15 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

 

 

 

8. Par Ķekavas novada pašvaldības sadarbību grantu programmas  „(ie)dvesma“ 

īstenošanai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:21:35) 

 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska. Ir sagatavots lēmumprojekts par Ķekavas novada 

pašvaldības dalību grantu programmā “(ie)dvesma” un sadarbības veidošanā, un noslēdzot 

sadarbības līgumu ar Jūrmalas valstspilsētas pašvaldību, Mārupes novada pašvaldību, Olaines 

novada pašvaldību, Siguldas novada pašvaldību, Ropažu novada pašvaldību un AS “SEB 

banka”. 
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Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības sadarbību grantu programmas  „(ie)dvesma“ 

īstenošanai, 

Atklāti balsojot ar 16 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 

 

 

 

 

 

9. Par konkursa izbeigšanu telpu nomai/pirkumam sporta izglītības un iedzīvotāju 

veselīga dzīvesveida veicināšanas nodrošināšanai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:23:35) 

 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska. Ķekavas novada domes apvienotās komitejas 

2023.gada 18.maija sēdē tika skatīts informatīvs jautājums par atlases vērtēšanas komisijas 

ziņojumu, kurā izteikts atzinums par atlases konkursa izbeigšanu bez rezultāta, balstoties uz 

sertificēta nekustamo īpašumu vērtētāja novērtējumu un vērtēšanas komisijas ziņojumu. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par konkursa izbeigšanu telpu nomai/pirkumam sporta izglītības un iedzīvotāju 

veselīga dzīvesveida veicināšanas nodrošināšanai” 

Atklāti balsojot ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Dace Cīrule, Juris Jerums), 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8. 
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10. Par sadarbības līguma parakstīšanu par atbalsta programmas "Atbalsts 

Ukrainas un Latvijas bērnu un jauniešu nometnēm" īstenošanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:26:26) 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa. Ir sagatavots lēmumprojekts par sadarbības līguma 

noslēgšanu ar Valsts izglītības satura centru par atbalsta programmas “Atbalsts Ukrainas un 

Latvijas bērnu un jauniešu nometnēm” īstenošanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par sadarbības līguma parakstīšanu par atbalsta programmas "Atbalsts Ukrainas un 

Latvijas bērnu un jauniešu nometnēm" īstenošanu” 

Atklāti balsojot ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 9. 

 

 

11. Par nekustamā īpašuma "Radiotehnika 20", Dzērumos, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:32:53) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe.  Pašvaldības īpašuma novērtēšanas komisija 2023.gada 

5.jūnijā nolēma noteikt nekustamā īpašuma “Radiotehnika 20” nosacīto cenu EUR 6100.00 

(seši tūkstoši viens simts euro). Saskaņā ar Ķekavas novada domes 2023.gada 24.maija 

ārkārtas sēdes lēmuma Nr.1. “Par Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās 

neapbūvētās zemes un degradētās teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējumu 

apstiprināšanu” trešo pielikumu, nekustamais īpašums “Radiotehnika 20”, paredzēts 

atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma "Radiotehnika 20", Dzērumos, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 
Lēmuma projekts pielikumā Nr. 10. 
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12. Par nekustamā īpašuma Lauku iela 15, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:34:53) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Pašvaldības īpašuma novērtēšanas komisija 2023.gada 

5.jūnijā nolēma noteikt nekustamā īpašuma Lauku iela 15 nosacīto cenu EUR 27600,- 

(divdesmit septiņi tūkstoši seši simti euro). Saskaņā ar Ķekavas novada domes 2023.gada 

24.maija ārkārtas sēdes lēmuma Nr.1. “Par Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un 

valdījumā esošās neapbūvētās zemes un degradētās teritorijas izmantošanas iespēju 

izvērtējumu apstiprināšanu” piekto pielikumu, nekustamais īpašums Lauku iela 15 paredzēts 

atsavināšanai, pārdodot to izsolē.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma Lauku iela 15, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu,  

Atklāti balsojot ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 
 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 11. 

 

 

 

 

 

 

 

13. Par nekustamā īpašuma Draudzības iela 1A, Baldonē, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:36:10) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Pašvaldības īpašuma novērtēšanas komisija 2023.gada 

5.jūnijā nolēma noteikt nekustamā īpašuma Draudzības iela 1A nosacīto cenu EUR 22000,- 

(divdesmit divi tūkstoši euro). Saskaņā ar Ķekavas novada domes 2023.gada 24.maija ārkārtas 

sēdes lēmuma Nr.1. “Par Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās 

neapbūvētās zemes un degradētās teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējumu 

apstiprināšanu” piekto pielikumu, nekustamais īpašums Draudzības iela 1A paredzēts 

atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma Draudzības iela 1A, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 12. 

 

 

 

 

 

14. Par nekustamā īpašuma "Elkšņukalni", Baldones pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:37:52) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Pašvaldības īpašuma novērtēšanas komisija 2023.gada 

5.jūnijā nolēma noteikt nekustamā īpašuma “Elkšņukalni” nosacīto cenu EUR 5200.00 (pieci 

tūkstoši divi simti euro). Saskaņā ar Ķekavas novada domes 2023.gada 24.maija ārkārtas sēdes 

lēmuma Nr.1. “Par Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās 

zemes un degradētās teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējumu apstiprināšanu” sesto 

pielikumu, nekustamais īpašums “Elkšņukalni”,  paredzēts atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma "Elkšņukalni", Baldones pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu,  

Atklāti balsojot ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Dace Cīrule), "Atturas" – nav, "Nepiedalās" 

– nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 13. 
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15. Par nekustamā īpašuma Kalna iela 2, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:39:33) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Pašvaldības īpašuma novērtēšanas komisija 2023.gada 

5.jūnijā nolēma noteikt nekustamā īpašuma Kalna iela 2 nosacīto cenu EUR 17300,- 

(septiņpadsmit tūkstoši trīs simti euro). Saskaņā ar Ķekavas novada domes 2023.gada 24.maija 

ārkārtas sēdes lēmuma Nr.1. “Par Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās 

neapbūvētās zemes un degradētās teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējumu 

apstiprināšanu” piekto pielikumu, nekustamais īpašums Kalna iela 2 paredzēts atsavināšanai, 

pārdodot to izsolē. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma Kalna iela 2, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 

nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 
 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 14. 

 

16. Par Ķekavas novada pašvaldības publiskā pārskata  par 2022. gadu 

apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:41:11) 

 

Par jautājumu ziņo Jolanta Jansone. Ir sagatavots Ķekavas novada pašvaldības publiskais 

pārskats par par 2022.gadu.  

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Valts Variks, Margrieta Akmens, Andris Ceļmalnieks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības publiskā pārskata  par 2022. gadu apstiprināšanu,  

Atklāti balsojot ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Dace Cīrule, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 15. 
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17. Par naudas balvas piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:00:04) 

 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols. Ķekavas novada iedzīvotāji 2023.gada jūnijā Pasaules kausa 

izcīņā 3x3 basketbolā vīriešiem Austrijā, Vīnē, Latvijas 3x3 basketbola komandas sastāvā 

pirmo reizi valsts vēsturē izcīnīja bronzas medaļas. Minētais sasniegums nodrošina iespēju 

piedalīties kvalifikācijas turnīrā cīņā par dalību Parīzes olimpiskajās spēlēs 2024.gadā; 

Latvijas 3x3 basketbola komandas sastāvā ir četri sportisti, ko kuriem pārējie divi ir no 

Ventspils un Rīgas valstspilsētām. Novērtējot šī pasākuma nozīmi un konkrēto personu 

ieguldījumu sporta popularizēšanā Ķekavas novadā, domes ieskatā Ķekavas novada iedzīvotāji 

ir pelnījuši pašvaldības atbalstu par sasniegumiem Pasaules kausa izcīņā 3x3 basketbolā 

vīriešiem Austrijā, Vīnē, izcīnot bronzas godalgu Latvijas 3x3 basketbola komandas sastāvā. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās -  Andris Ceļmalnieks, Aigars Vītols, Valts Variks, Jānis 

Zvaigzne, Viktorija Belova, Andris Vītols, Dace Cīrule, Voldemārs Pozņaks, Juris Jerums, 

Arnolds Keisters. 

Debašu sadaļā izsakās - Juris Jerums, Voldemārs Pozņaks.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 15:49  līdz plkst. 16:30.   

Debašu sadaļu turpina - Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Valts Variks.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina uzsākt balsošanas procedūru.  

 

1. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Ievērojot Olimpisko spēļu un Pasaules čempionātu savstarpējo samērojāmību, kā arī 

Zelta, Sudraba un Bronzas godalgu samērojamību, atbalstīt LP sagatavošanu, kas paredz 

naudas balvas piešķiršanu 3000,- EUR apmērā katram no Ķekavas novada sportistiem, 

līdzekļus paredzot no koda [Līdzekļi neparedzētiem gadījumiem], 

Atklāti balsojot  ar 14 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 3 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Juris Jerums), 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 
2. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Izpilddirektorei organizēt atsevišķa LP sagatavošanu uz 2023.gada 21.jūnija domes sēdi 

par 3000,- EUR ziedojumu piešķiršanu (no koda [Līdzekļi neparedzētiem gadījumiem]) 

Ukrainas Novij Bilous pašvaldībai, lai palīdzētu segt izdevumus civilās aizsardzības 

pasākumu nodrošināšanai, kurus nepieciešams īstenot saistībā ar Krievijas uzsākto karu 

Ukrainā, un ekoloģiskās katastrofas seku novēršanai, kuru Ukrainas teritorijā izraisīja 

Krievijas okupācijas karaspēks, uzspridzinot Kahovkas dambi, 

Atklāti balsojot  ar 6 balsīm "Par" (Andris Vītols, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa), "Pret" – 1 (Gatis Līcis), "Atturas" – 9 (Andris 

Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 
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Par balsojumu izsakās Valts Variks – no balsojuma atturējos, ja pareizi atceros, tad pēc 

nolikuma, šādos gadījumos, jautājums ir jānodod priekšsēdētājam uz izskatīšanu.  

 

Par lēmuma projektu – 

Par naudas balvas piešķiršanu,  

Atklāti balsojot ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 16. 

 

 

Sēdes vadību pārņem domes priekšsēdētāja pirmais vietnieks Andris Vītols.   
 

 

18. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2023. gada budžetā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.45:23:12) 

 

Par jautājumu ziņo Anda Pūriņa. Pamatojoties uz Ķekavas novada pašvaldības budžeta 

ieņēmumu un izdevumu izpildi uz 2023.gada 1.maiju, ir apkopoti 2023.gada budžeta grozījumu 

pieprasījumi. Ieņēmumiem  precizēti: Azartspēļu nodoklis, pārējie dažādi nenodokļu ieņēmumi, 

valsts budžeta transferti, Eiropas savienības budžeta transferti, iestādes pašu ieņēmumi. 

Izdevumiem precizēti: izdevumi pamatbudžetā pa vadības funkcionālajām kategorijām un 

ekonomiskās klasifikācijas kodiem, finansēšanas daļa. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Valts Variks, Edgars Melnieks.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2023. gada budžetā,  

Atklāti balsojot ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums), 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 17. 
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19. Par darba tiesisko attiecību turpināšanu ar Ķekavas novada pašvaldības 

izpilddirektoru Jolantu Jansoni un viņas iecelšanu Ķekavas novada pašvaldības 

izpilddirektora amatā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.04:33:36) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Zelčs. Pašvaldību likuma Pārejas noteikumu 4.punkta pirmais 

teikums nosaka, ka dome līdz 2023.gada 30.jūnijam lemj par darba tiesisko attiecību 

turpināšanu ar pašvaldības izpilddirektoru, ja viņš tam piekrīt, un viņa iecelšanu amatā. Ir 

sagatavots lēmumprojekts.  

  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par darba tiesisko attiecību turpināšanu ar Ķekavas novada pašvaldības 

izpilddirektoru Jolantu Jansoni un viņas iecelšanu Ķekavas novada pašvaldības 

izpilddirektora amatā, 

Atklāti balsojot ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 18. 

 

 

 

 

 

 

 

 

20. Par Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Rīgas un Pierīgas 

pašvaldību apvienība “RĪGAS METROPOLE”” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.04:41:36) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Zelčs un Lolita Pranta. Ķekavas novada pašvaldības administrācija 

ir izvērtējusi biedrības “Rīgas un Pierīgas pašvaldību apvienība “RĪGAS METROPOLE”” 

darbību un informāciju par biedrības finanšu un saimniecisko darbību 2020.-2022.gadā, un 

secinājusi, ka pašvaldības dalība tajā atbilst Pašvaldību likuma 79.panta pirmās daļas 

nosacījumiem, jo ir gūta pārliecība, ka biedrības “Rīgas un Pierīgas pašvaldību apvienība 

“RĪGAS METROPOLE”” biedri ir tikai pašvaldības un tā darbojas pašvaldību kopīgu interešu 

īstenošanai. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Rīgas un Pierīgas pašvaldību apvienība 

“RĪGAS METROPOLE”,  

Atklāti balsojot ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Dace Cīrule), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 
 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 19. 

 

 

 

 

21. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada centrālā 

administrācija”  dalību biedrībā “Latvijas tūrisma informācijas organizāciju 

asociācija “LATTŪRINFO”” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.04:53:55) 

Par jautājumu ziņo Lolita Pranta. Ķekavas novada pašvaldības administrācija ir izvērtējusi 

biedrības “Latvijas tūrisma informācijas organizāciju asociācija “LATTŪRINFO”” darbību 

un informāciju par biedrības finanšu un saimniecisko darbību 2020.-2022.gadā, un secinājusi, 

ka Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada centrālā administrācija” dalība 

tajā neatbilst Pašvaldību likuma 79.panta trešās daļas nosacījumiem, jo nav gūta pārliecība, 

ka, lai īstenotu Ķekavas novada sabiedrības virzītu vietējo attīstību, projektu īstenošanai 

Ķekavas novada pašvaldības dalība biedrībā “Latvijas tūrisma informācijas organizāciju 

asociācija “LATTŪRINFO”” ir tieši nepieciešama. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada centrālā administrācija”  

dalību biedrībā “Latvijas tūrisma informācijas organizāciju asociācija 

“LATTŪRINFO”,  

Atklāti balsojot ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Dace Cīrule), "Nepiedalās" – 

nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 20. 
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22. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada bāriņtiesa” dalību 

biedrībā “Latvijas bāriņtiesu darbinieku asociācija” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.04:58:50) 

Par jautājumu ziņo Lolita Pranta. Ķekavas novada pašvaldības administrācija ir izvērtējusi 

biedrības “Latvijas bāriņtiesu darbinieku asociācija” darbību un informāciju par biedrības 

finanšu un saimniecisko darbību 2020.-2022.gadā, un secinājusi, ka Ķekavas novada 

pašvaldības iestādes “Ķekavas novada bāriņtiesa” dalība tajā atbilst Pašvaldību likuma 

79.panta pirmās daļas nosacījumiem, jo ir gūta pārliecība, ka biedrība “Latvijas bāriņtiesu 

darbinieku asociācija” ir izveidota un darbojas vairāku pašvaldību kopīgu interešu 

īstenošanai. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada bāriņtiesa” dalību biedrībā 

“Latvijas bāriņtiesu darbinieku asociācija”, 

Atklāti balsojot ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav 

Finanšu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 
 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 21. 

 

 

23. Par Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pilsētu savienība” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.05:03:52) 

Par jautājumu ziņo Lolita Pranta. Ķekavas novada pašvaldības administrācija ir izvērtējusi 

pieejamo informāciju par biedrības “Latvijas Pilsētu savienība” darbību un secinājusi, ka 

Ķekavas novada pašvaldības dalība tajā neatbilst Pašvaldību likuma 79.panta nosacījumiem. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pilsētu savienība”” 

Atklāti balsojot ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 22. 
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24. Par Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Partnerība 

“Daugavkrasts”” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.05:07:20) 

Par jautājumu ziņo Lolita Pranta. Ķekavas novada pašvaldības administrācija ir izvērtējusi 

biedrības “Partnerība “Daugavkrasts”” darbību un informāciju par biedrības finanšu un 

saimniecisko darbību 2020.-2022.gadā, un secinājusi, ka pašvaldības dalība tajā atbilst 

Pašvaldību likuma 79.panta trešās daļas nosacījumiem, jo ir gūta pārliecība, ka pašvaldības 

dalība biedrībā “Partnerība “Daugavkrasts”” nepieciešama sabiedrības virzītas vietējās 

attīstības īstenošanai. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Juris Jerums, Lolita Pranta, Māris Ozoliņš, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Partnerība “Daugavkrasts”, 

Atklāti balsojot ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 23. 

 

 

 

Sēdes vadību pārņem domes priekšsēdētājs Juris Žilko.    
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25. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada centrālā 

administrācija” dalību biedrībā “Latvijas Lauku tūrisma asociācija “Lauku 

ceļotājs”” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:03:51) 

Par jautājumu ziņo Lolita Pranta. Ķekavas novada pašvaldības administrācija ir izvērtējusi 

biedrības “Latvijas Lauku tūrisma asociācija “Lauku ceļotājs”” darbību un informāciju par 

biedrības finanšu un saimniecisko darbību 2020.-2022.gadā, un secinājusi, ka Ķekavas novada 

pašvaldības iestādes “Ķekavas novada centrālā administrācija” dalība tajā neatbilst 

Pašvaldību likuma 79.panta trešās daļas nosacījumiem, jo nav gūta pārliecība, ka, lai īstenotu 

Ķekavas novada sabiedrības virzītu vietējo attīstību, projektu īstenošanai Ķekavas novada 

pašvaldības iestādes “Ķekavas novada centrālā administrācija” dalība biedrībā “Latvijas 

Lauku tūrisma asociācija “Lauku ceļotājs”” ir tieši nepieciešama. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko  aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada centrālā administrācija” 

dalību biedrībā “Latvijas Lauku tūrisma asociācija “Lauku ceļotājs”,  

Atklāti balsojot ar 18 balsīm "Par" (Dace Cīrule, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, 

Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 24. 

 

 

 

 

 

 

 

 

26. Par Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Zemgales Tūrisma 

Asociācija” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:09:36) 

Par jautājumu ziņo Lolita Pranta. Ķekavas novada pašvaldības administrācija ir izvērtējusi 

biedrības “Zemgales Tūrisma Asociācija” darbību un informāciju par biedrības finanšu un 

saimniecisko darbību 2020.-2022.gadā, un secinājusi, ka Ķekavas novada pašvaldības dalība 

tajā neatbilst Pašvaldību likuma 79.panta trešās daļas nosacījumiem, jo nav gūta pārliecība, 

ka konkrētu mērķu un projektu īstenošanai Ķekavas novada pašvaldības dalība biedrībā 

“Zemgales Tūrisma Asociācija” ir tieši nepieciešama. 
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Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko  aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Zemgales Tūrisma Asociācija”, 

Atklāti balsojot ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Elīna Rasnace), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 25. 

 

 

 

 

 

27. Par Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Sporta klubs Ķekavas 

novads” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:15:28) 

Par jautājumu ziņo Lolita Pranta. Ķekavas novada pašvaldības administrācija ir izvērtējusi 

biedrības “Sporta klubs Ķekavas novads” darbību un informāciju par biedrības finanšu un 

saimniecisko darbību 2020.-2022.gadā, un secinājusi, ka Ķekavas novada pašvaldības dalība 

tajā neatbilst Pašvaldību likuma 79.panta nosacījumiem, jo nav gūta pārliecība, ka tā dibināta 

vairāku pašvaldību kopīgu interešu īstenošanai, tā nepieciešama sabiedrības virzītas vietējās 

attīstības īstenošanai vai pašvaldības dalību biedrībā vai nodibinājumā paredz starptautiskie 

normatīvie akti, likums vai Ministru kabineta noteikumi. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks, Lolita Pranta. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko  aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Sporta klubs Ķekavas novads”,  

Atklāti balsojot ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 26. 
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28. Informatīvs - Biedrība “Latvijas veselības tūrisma klasteris” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:19:25) 

 

Par jautājumu ziņo Lolita Pranta. Pašvaldībā saņemta biedrības 2023.gada 17.marta atbildes 

vēstule, kurā biedrība norāda, ka tās rīcībā nav informācijas par to, ka Ķekavas novada 

pašvaldība būtu biedrības biedrs, proti, biedrība nav veikusi Ķekavas novada pašvaldības 

uzņemšanu biedrībā, iesaistīšanu biedrības projektos un visās aktivitātes, vienlaicīgi norādot 

uz to, ka, arī ikgadējā dalības maksa Ķekavas novada pašvaldībai nav bijusi piemērota, līdz ar 

to, izstrādājot Ķekavas novada pašvaldības nolikumu, neiekļaut tajā informāciju, ka Ķekavas 

novada pašvaldība ir biedrības dalībnieks. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem.  

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Izstrādājot jauno pašvaldības nolikumu, neiekļaut informāciju, ka pašvaldība ir biedrības 

“Latvijas veselības tūrisma klasteris” dalībnieks, 

Atklāti balsojot  ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

29. Par Ķekavas novada pašvaldības dalības izbeigšanu biedrībā “Zied zeme” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:25:10) 

Par jautājumu ziņo Lolita Pranta. Ķekavas novada pašvaldības administrācija ir izvērtējusi 

biedrības “Zied zeme” darbību un informāciju par biedrības finanšu un saimniecisko darbību 

2020.-2022.gadā, un secinājusi, ka pašvaldības dalība biedrībā nav pamatota, jo neatbilst 

nevienam no Pašvaldību likumā noteiktajiem kritērijiem dalības saglabāšanai biedrībā, līdz ar 

ko pašvaldības dalība biedrībā ir izbeidzama, izstājoties no tās. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks, Lolita Pranta. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko  aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības dalības izbeigšanu biedrībā “Zied zeme”, 

Atklāti balsojot ar 17 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Aigars Vītols, Andris 

Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" 

– 1 (Dace Cīrule), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 27. 
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30. Par Naudītes ielas pārbūves būvprojekta izstrādi 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:31:40) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Ozoliņš. Ir nepieciešams sadalīt Naudītes ielas pārbūves būvprojektu 

2 būvprojektos. Jautājums tika skatīts attīstības komitejā.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks, Māris Ozoliņš, Juris Križanovskis, 

Aigars Vītols, Juris Jerums, Voldemārs Pozņaks. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem.  

 

1. Priekšlikums no Jura Jeruma - 

Sagatavot priekšlikumu par Naudītes ielas posma no Asteru līdz Pļavniekkalna ielai 

projektēšanai un izbūvei (auto brauktuves un gājēju ietve) nepieciešamās zemes 

atsavināšanai. Virzīt jautājumu uz Attīstības un Finanšu komitejām 2023.gada laikā, 

Atklāti balsojot  ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 

nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2. Priekšlikums no Aigara Vītola - 

Izpētīt iespēju, Naudītes ielas posmu no Pļavniekkalna ielas līdz Asteru ielai noteikt kā 

vienvirziena posmu, mazinot satiksmes plūsmu iekšā Katlakalna ciemā! Apzināt 

iedzīvotāju viedokli par ši posma satiksmes organizācijas maiņu, 

Atklāti balsojot  ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

3. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Sadalīt Naudītes ielas pārbūves būvprojektu 2 būvprojektos - 1."Naudītes ielas pārbūve 

no Ķekavas apvedceļa līdz krustojumam ar Asteru ielu"; 2. "Naudītes ielas pārbūve no 

krustojuma ar Asteru ielu līdz Pļavniekkalna ielai." Veikt attiecīgos nepieciešamos 

grozījumus projektēšanas uzdevumā un līgumā, 

Atklāti balsojot  ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
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4. Priekšlikums no Jura Jeruma - 

Izpildstruktūrai veikt pašvaldības īpašuma, kas savieno Asteru un Magoņu ielas (Sporta 

ielas galā), kadastra nr. 80700071213, apsekošanu. Nodrošināt īpašuma publisku 

pieejamību un sagatavot priekšlikumu gājēju plūsmas nodrošināšanai pa šo īpašumu, 

Atklāti balsojot  ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

31. Ķekavas vidusskolas sporta infrastruktūras risinājumi 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:02:00) 

 

Par jautājumu ziņo Gints Hermanis.  Informē par Ķekavas vidusskolas sporta infrastruktūras 

piedāvātajām alternatīvām. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Elīna Rasnace, Juris Žilko, Voldemārs Pozņaks, Gints 

Hermanis, Andris Ceļmalnieks, Valts Variks, Aigars Vītols, Gatis Līcis, Dace Cīrule, Juris 

Jerums, Kristīne Danovska. 

 

Debašu sadaļā izsakās - Voldemārs Pozņaks, Aigars Vītols, Gatis Līcis, Juris Jerums. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem.  

 

1. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Sakarā ar iepirkuma specifikācijas procesā palielinājušos izmaksu apjomu plānotajam 

atbalstītajam objektam, atbalstīt  halles specifikācijas precizēšanu, kas paredz 

iekļaušanos prognozētā projektē-būvē cenā, nepārsniedzot atbalstīto finansējuma 

apjomu 3,5 milj. eiro apmērā un precizēt iepirkuma projektēt-būvēt tehnisko specifikāciju 

atbilstoši 2'.variantam un 4.variantam shematiskajā attēlā, 

Atklāti balsojot  ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 



27 

 

 

2. Priekšlikums no Valta Varika - 

Specifikācijā paredzēt: 1) pamatizglītībai nepieciešamā aprīkojuma (vingrošanas 

(zviedru) siena ar pievilkšanās stieņiem, kāpšanas virves un citi nepieciešamie, kas prasa 

konstruktīvu iejaukšanos ēkas nesošajās konstrukcijās; 2) Ēkas novietojumu un 

plānojumu paredzēt ar iespēju, nepieciešamības gadījumā, to palielināt un izvietot āra 

sporta laukumu un auto/velo stāvvietu pie tās nākotnē. 3) pārseguma nestpējā paredzēt 

sadalošajam aizkaram nepieciešamo nestspējas rezervi tā iespējamajai izbūvei nākotnē, 

Atklāti balsojot  ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 

3. Priekšlikums no Aigara Vītola - 

2* variantā precizēt aprīkojuma sadaļu, nosakot : Izmēru dēļ plaši un daudzfunkcionāli 

pielietojuma sporta zāle. Iespējams ierīkot līdz pat 2 basketbola laukumiem vienlaicīgi, 

divi volejbola laukumi vienlaicīgi, telpu futbols, cīņu sporta veidi. Vismaz 4 ģērbtuves, 

dušas un sanitārās telpas, noliktavas-inventāra telpa, skolotāju-treneru telpa, ja 

nepieciešams,citas palīgtelpas, 

Atklāti balsojot  ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 
4. Priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt sporta zālē koka grīdas segumu, līdzīgi kā tas ir Baložu vidusskolas un Ķekavas 

vidusskolas sporta zālēs, 

Atklāti balsojot  ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – 1 (Andris Vītols), "Atturas" – 7 (Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
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32. Informatīvs - Par dalību biedrībā "Pierīgas tūrisma asociācija" 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:57:04) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Zelčs. Biedrība “Pierīgas tūrisma asociācija”, kas pēc LEADER 

projekta “Apkārt Rīgai – vienots tūrisma piedāvājums” turpina koordinēt EXIT RĪGA tūrisma 

reģiona mārketinga aktivitātes, veicina tūrisma attīstībai labvēlīgu vidi Pierīgā, veidojot un 

uzturot tūristiem pievilcīgu Pierīgas tēlu, kā arī veicinot sadarbību tūrisma jomā ar tūrisma 

pakalpojumu sniedzējiem, kaimiņu pašvaldībām un ar tūrismu atbildīgajām iestādēm valsts un 

ārvalstu līmenī. Izglītības, kultūras, sporta un tūrisma komitejas sēdē šī gada 26.janvārī tika 

lemts, par iestāšanos Pierīgas tūrisma asociācijā, samaksājot biedru naudu par 2022.gadu 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem.  

 

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Virzīt jautājumu par dalību biedrībā "Pierīgas tūrisma asociācija" izskatīšanai 

21.06.2023. domes sēdē, Centrālās administrācijas Administratīvajai pārvaldei 

sagatavojot dalības izvērtējamu un domes lēmuma projektu, 

Atklāti balsojot  ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.20:04 

 

 

Komitejas vadītājs:   (1PARAKSTS) Juris Žilko 

 

Komitejas vadītājs:   (2PARAKSTS) Andris Vītols 

 

 

Sēdes protokolētāja:   (3PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 

 

 

 

 
1-3 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


